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Amendement reserve stedelijke ontwikkeling

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 13 november 2019, behandelend
agendapunt 7 Begroting 2020,

overwegende dat:

• is voorgesteld om de ‘Reserve stationsgebied’ te herdefiniëren tot een algemeen doel, te
weten ‘Reserve Stedelijke ontwikkeling’;

• dit de controle van de raad over de uitgaven en de financiële middelen, die de raad ter
beschikking staan, dreigt te beperken;

• uit de discussie m.b.t. de subsidies blijkt dat het college daar te veel bevoegdheden in eigen
hand nam, en de raad daardoor de mogelijkheid te controleren miste — en dat derhalve
dergelijke ontwikkelingen ongewenst zijn;

• de discussie over de wijze waarop deze nieuwe reserve dient te worden ingezet en hoe deze
wordt gevuld, überhaupt nog dient te worden gevoerd;

• zonder vastgesteld beleid en duidelijkheid over de controle van de raad over deze reserve
het prematuur is om deze herdefiniëring nu reeds vast te stellen;

besluit:

• punt 3 uit het raadsbesluit, ‘Akkoord te gaan met het wijzigen van het doel van de “Reserve
Stationsgebied” en de naam te wijzigen in “Reserve Stedelijke ontwikkeling” te laten
vervallen en de tekst van de begroting voor zover nodig daarop aan te passen.

Pierre van Rooden
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Amendement budget Nieuwe kansen Al 9/1 31

De gemeenteraad van Hilversum, bijeen op 13 november 2019 over de Begroting 2020:

Overwegende dat:
— de gemeente voor belangrijke onderwerpen regels stelt in verordeningen;
— deze verordeningen voor burgers en bedrijven bindend zijn;
— dit onverminderd geldt voor de gemeente zelf;
— dit (overigens) met de daarbij in acht te nemen ‘redelijkheid en billijkheid’ bij het toepassen

en ten uitvoer brengen van regels;
— de gemeenteraad zodoende heeft bepaald en vastgelegd in de financiële verordening van

de gemeente Hilversum, dat we enerzijds scherp begroten en instrumenten als reserves en
voorzieningen zo gericht mogelijk inzetten (geen beukennoten) en anderzijds wel snel
willen kunnen inspelen op ‘nieuwe kansen’;

— hiervoor volgens de financiële verordening een budget ter grootte van 0,25% van de lasten
van de begroting moet worden opgenomen, afgerond €650.000, voor ‘nieuwe kansen.

Voorts overwegende dat:
— dit college bij herhaling en zeer expliciet aangeeft dat flexibiliteit en wendbaarheid tav.

plannen en begroting belangrijk zijn om in te kunnen spelen op veranderingen;
— van ‘Evaluatie financieel beleid’ (kadernota 2020, post 16 op p. 14) verder geen sprake is

geweest, waarmee er ook hierin geen grond kan liggen om af te wijken van de financiële
verordening

Besluit:
beslispunt 1 aan te passen zodat deze als volgt komt te luiden:
1. De programmabegroting 2020 vast te stellen waarbij in de begroting de volgende wijziging

wordt opgenomen:

— op p. 159 in de tabel de tekst bij punt 16: Evaluatie financieel beleid, stelpost nieuwe
kansen wijzigen in: “Ophogen budget nieuwe kansen tot 0,25% van de lasten begroting” en
de in de meerjarenkolommen daarachter genoemde bedragen van ‘-500’ te wijzigen in ‘50’
voeg toe, nieuwe reqel op p. 163 na punt 41

42 inkomsten 550 0 550 550 550 550
september
circulaire
Er zijn geen dringende overwegingen om af te wijken van de financiële verordening en er is onverminderd behoefte aan
een zekere ruimte om in te spelen op nieuwe kansen. Het budget Nieuwe kansen wordt gesteld op 0,25% van de lasten
van de begroting 2021 cf. de financiële verordening. Dekking wordt gevonden in de nog te verwerken extra inkomsten
uit de septembercirculaire.

en totalen op diverse andere plaatsen in de
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Amendement Nieuwe Lelie A191132

De gemeenteraad van Hilversum, bijeen op 13 november 2019 over de Begroting 2020:

Overwegende dat:
— in de begroting 2020 een bedrag is opgenomen voor de investering in de herbouw van

buurthuis de Lelie (p. 173, 8.2)
— de plannen voor herbouw op dit moment nog niet concreet zijn;
— het gewenst is dat de raad gelegenheid heeft om die plannen te beoordelen voordat tot

investering wordt overgegaan.

Besluit:
beslispunt 1 aan te passen zodat deze als volgt komt te luiden:
De programmabegroting 2020 vast te stellen waarbij in de begroting de volgende wijziging wordt
opgenomen:

— op p. p. 175, regel 8.2: toevoegen in de derde kolom (*post):
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Amendement budget BUIG Al 9/1 33

De gemeenteraad van Hilversum, bijeen op 13 november 2019 over de Begroting 2020:

Overwegende dat:
— het college voorstelt de begroting 2019 te wijzigen vanwege € 0,7 miljoen lagere inkomsten

uit de BUIG in 2019 en tegenvallers in de bijstandslasten van netto € 0,5 miljoen (RIB
2019-63 — BUIG en RIB collegebrief voorlopige stand tweede tussenrapportage 2019);

— de begroting 2020 vanwege dezelfde lagere inkomsten uit de BUIG met 1 miljoen aan
lasten wordt verzwaard (p. 160, punt 07);

— het budget BUIG het gevolg is van de systematiek BUIG, waarbij de gemeente Hilversum
geen invloed heeft op de factoren noch het verdeelmodel;

— de gemeente onderzoek in gang heeft gezet om ‘over de hoogte van de inkomsten, de be
heersing van de instroom in de uitkering, de uitstroom naar werk en het kunnen inlopen van
gegroeide achterstanden in uitstroom en financiën in voorgaande jaren ‘ helderheid te krij
gen;

— dergelijke onderzoeken in het algemeen geen invloed hebben op de hoogte van rijksuitke
ringen;

— in de begroting een risico van € 2 miljoen structureel is opgenomen, met een kans van 50%
op voordoen;

— de begroting een getrouw beeld moet geven van de te verwachten uitgaven
— een BUIG uitkering voor de periode 2021 — 2023 cf. de jaren 2019 en 2020 aannemelijk is

Besluit:
beslispunt 1 aan te passen zodat deze als volgt komt te luiden:
De programmabegroting 2020 vast te stellen waarbij in de begroting de volgende wijziging wordt
opgenomen:

— op p. 160, onder 07
07 Extra uitke- 1.000 0 1.000 1.000 1.000 1.000
ringen (BUIG)

In het nieuwe beleidsplan Focus op werk is een nadere analyse op de BUIG aangekondigd. Deze nadere analyse wordt
door een onafhankelijk extern bureau uitgevoerd. De onderzoeksresultaten zijn na het begrotingsproces bekend. Voor
2020 en later wordt € 1 miljoen extra budget toegevoegd aan de BUIG om de dalende rijksbijdrage van de BUIG te com
penseren. Op basis van de onderzoekresultaten zal later de meerjarenbegroting zo nodig verder worden aangepast

Op p. 163, toevoegen:

43 Inkomsten 0 0 0 1.000 1.000 1.000
september
circulaire
(BUIG)

Naar inmiddels gebleken is, heeft de daling van inkomsten uit de BUIG een structureel karakter. Op deze regel worden
de hogere lasten gedekt. Dekking wordt gevonden in de nog te verwerken extra inkomsten uit de septembercirculaire.

erende budgetten en totalen op diverse andere plaatsen in de
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Motie M19-126

Contactpersoon: Olaf Streutker

Motie ‘Duurzaam prudent financieel beleid op de lange termijn”

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 13 november 2019, ter behandeling
van agendapunt 5 Begroting 2020,

Overwegende dat:
• in de komende jaren grote investeringen in Hilversum worden gepleegd binnen het fysieke

domein, zoals bijvoorbeeld in het vernieuwde stationsgebied;
• voor het plegen van deze investeringen aanzienlijke bedragen aan vreemd vermogen in de

vorm van leningen zullen worden aangetrokken;
• de financiële soliditeit van de gemeente uitgedrukt in belangrijke kengetallen, zoals de netto

schuldquote, daarmee substantieel zal verminderen;
• de raad zijn kader stellende en controlerende rol ten aanzien van de financiële effecten van

dergelijke investeringen op de lange termijn moet kunnen invullen en beoordelen;
• de raad uit de begroting van enig jaar moet kunnen vaststellen welke investeringsruimte de

komende jaren beschikbaar blijft binnen de kaders van prudent financieel beleid waarbij de
relevante kengetallen de door de raad vastgestelde financiële kaders ook op langere termijn
niet zullen overschrijden.

Verzoekt het college:
• in de toekomstige kadernota’s en begrotingen gezien vanaf 2021, een vooruitblik te

presenteren (5 tot 10 jaar) waaruit de impact van de doorwerking van langjarige
investeringen op de vermogenspositie op termijn, de leningenportefeuille en de belangrijkste
financiële ratio’s worden gepresenteerd;

• daarbij aan te geven welke investeringsruimte in enig jaar beschikbaar blijft voor nieuwe
investeringen;

• de raad een collegestandpunt te doen toekomen ten aanzien van de minimale waarde van de
solvabilfteitsratio die zij voor een solide financieel beleid verantwoord acht alsmede de
maximale toegestane netto schuldquote.

En gaat over tot de orde van de dag,

eutker
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Motie: “Hilversum lachgas Vrij”

Nummer: M19/127

De gemeenteraad van Hilversum bijeen op 13 november 2019, behandelende de motie vreemd aan de orde van de

dag,

overwegende dat:

- jongeren aan diverse verleidingen bloot staan;
- het gebruik van drugs tijdens het uitgaan door jongeren veelvuldig voorkomt;
- er elke keer weer nieuwe drugs worden ontwikkeld en/of er sprake is van hypes in relatie tot het gebruik van

bepaalde drugs;
- nieuwe vormen van drugs of hieraan gerelateerde middelen niet altijd direct vallen onder regelgeving

daarvoor bedoeld, omdat deze middelen eerder niet bestonden of in beeld waren als (recreatie) drug;
- het gebruik van lachgas schadelijk is voor de gebruiker;
- lachgas niet bedoeld is om te inhaleren;
- het gebruik van lachgas kan leiden tot overlastgevend gedrag;

van mening zijnde dat:

- voorkomen beter is dan genezen;
- naast gebruikers ook verkopers van fachgas een verantwoordelijkheid ten aanzien van de gevolgen van het

gebruik van lachgas hebben;
- een aanpak ter voorkoming van het gebruik van lachgas zich moet richten op verkoper en gebruiker;
- de gemeente Arnhem een oplossing lijkt te hebben gevonden om de verkoop van lachgas aan te kunnen

pakken op basis van handhaving van de Wet Milieubeheer in combinatie met hun APV;
- wij deze aanpak geschikt achten voor de gemeente Hilversum;

geeft het college opdracht om:

- te onderzoeken hoe de Arnhemse methode in relatie tot de aanpak van de verkoop van lachgas in Hilversum
kan worden toegepast;

- de raad te informeren over de handhaving van de verkoop van lachgas wegens het overtreden van artikel
9.2.1.2 van de Wet Milieubeheer en de overige mogelijkheden om de aanpak van de verkoop en/of het
gebruik van lachgas tegen te gaan;

- de portefeuillehouder te laten onderzoeken of het aanscherpen van de APV een bijdrage kan leveren aan de
oplossing van deze problematiek;

en gaat over tot de orde vardag.

Drooge
Hart voor Hilversum
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M19-129

Motie “Sneller aan de slag met het Circusterrein”

De gemeenteraad van Hilversum, in vergadering bijeen op 13november2019, behandelende
agendapunt 5 Begroting 2020,

constaterende dat:

• er in Hilversum een grote ambitie is om nieuwe woningen te realiseren;
• in de gezamenlijke commissie van woensdag 30 oktober 2019 is gebleken dat het

college van plan is om in 2021 te starten met onderzoek naar de mogelijkheden tot
ontwikkeling van het Circusterrein;

• het Circusterrein veel potentie heeft en, gezien het feit dat de gemeente eigenaar is, een
goede en interessante ontwikkellocatie is;

• het Circusterrein al jarenlang onderwerp van gesprek is als het gaat om welke invulling
we daarvoor willen kiezen;

overwegende dat:

• wij het college willen aansporen om het onderzoek naar het Circusterrein sneller ter hand
te nemen;

• het Circusterrein een aanzienlijke bijdrage kan leveren aan de ambitie van het college
een groot aantal woningen te realiseren, en daarnaast een bijdrage zou kunnen leveren
aan Hilversumse werkgelegenheid;

• het al jarenlang braak liggen van het Circusterrein iets is dat wij allemaal willen
doorbreken;

verzoekt het college:

• uiterlijk in het tweede kwartaal van 2020 het onderzoek op te starten voor het
ontwikkelen van het Circusterrein;

• ambtelijke capaciteit hiervoor vrij te maken;

en gaat over tot de orde van de dag.

Aafke Vreugdenhil
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Haitske van de Linde
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M19-130

Motie PRIOBOA (direct invloed wijk op inzet Bijzonder Opsporings Ambtenaar)1

De raad van de gemeente Hilversum in vergadering bijeen op 13november2019, behandelende de motie
vreemd aan de orde van de dag,

Overwegende dat:
• in het coalitieakkoord een uitbreiding van het aantal BOA’s is voorzien;
• BOA’s bij voorkeur wijkgericht worden ingezet;
• deze inzet gericht is op het schoon, heel en veilig houden van de wijk;
• de raad inwoners meer wil betrekken bij de door hen ervaren overlastvraagstukken in hun wijk;
• een directe(re) invloed op de inzet van BOA’s die betrokkenheid kan vergroten.

Constaterende dat:
• in de gemeenten Woensdrecht, Uden en Bergen op Zoom onder de titel ‘Rent a BOA’ reeds

ervaring is opgedaan;
• in voornoemde gemeenten de burgers unaniem positief hebben gereageerd op het initiatief;
• de plannen van aanpak en voorwaarden uit die gemeenten beschikbaar voor de gemeente

Hilversum zijn.

Draagt het college op:
• te verkennen of een pilot “PrioBOA” op basis van het ‘Rent a Boa’ concept in Hilversum mogelijk is;
• de buurtcoördinator en de wijkagent bij deze verkenning te betrekken;
• de raad over de uitkomst van de verkenning te informeren en aan te geven of en zo ja op welke

termijn een pilot kan iorden gestart.

PvdA
Femke van Drooge

Rent a boa - Gemeente Udenhttps://www.uden.nl > inwoners) handhaving-en-veiligheid> rent-a-boa

En gat over tot de.

1 Rent a BOA - Bergen op Zoomhttps://www.bergenopzoom.nl > Inwoners> Nieuws> iuni> Rent a BOA

Nieuwsbericht - Pilot Rent a Boa nu in zuidelijk Bergen op .. .https://kiikopbergenopzoom.nl > nieuws> pilot
rent-a-boa-nu-in-zuideliik-...
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HILVERSUM

M19-134

Motie Geen bezuinigingen zonder debat in de raad

De gemeenteraad van Hilversum bijeen op 13 november 2019, behandelende de motie vreemd aan de

orde van de dag,,

Overwegende dat:
• de vraag of een bezuiniging op een welzijnsorganisatie in een omvang van meerdere tonnen

gewenst dan wel terecht is, een vraag is die een politiek oordeel behelst,
• alleen de raad dergelijke politieke oordelen hoort te geven aangezien dit onderdeel is van

haar kaderstellende taak.

Van mening dat:
• de raad vollediger had horen te worden geïnformeerd dat deze begroting leidt tot een

bezuiniging op gesubsidieerde organisaties,
• de gevolgen van een dergelijke bezuiniging op de sociale basisstructuur en de ‘beweging naar

de wijken toe’ alsmede voor de functie ‘begeleiding’ en het experiment indicatieloos werken
vooraf inzichtelijk horen te worden gemaakt;

• deze informatie vooraf aan de begroting beschikbaar had horen te zijn;

Geeft het college opdracht om:
• de eventuele bezuiniging op gesubsidieerde organisaties ter oordeels- en besluitvorming

voor te leggen aan de raad zodat de raad haar kaderstellende rol invulling kan geven;
• de eventuele financiële gevolgen van dit debat te verwerken in een voorstel tot wijziging van

de begroting 2020.

En gaat over tot de orde van de dag
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Toelichting motie: “Geen bezuiniging zonder debat in de raad”

Laat de gemeenteraad zich buitenspel zetten? De gemeenteraad heeft een kaderstellende en

controlerende taak. Daarom stellen wij de begroting vast, geven we de kaders aan waarbinnen het

college tot uitvoering over kan gaan, en controleren we dit door evaluaties en de jaarrekening. Op basis

van de informatie die het college geeft. Dat houdt in dat de informatie juist moet zijn, volledig en voor

een uitleg vatbaar. Daarnaast heeft het college middels haar informatieplicht, de verantwoordelijkheid

om politiek gevoelige onderwerpen tijdig aan de raad voor te leggen.

In de laatste vergaderingen van commissies en raad zijn diverse stukken over het sociaal domein aan de

orde geweest die geleid hebben tot wijziging van de begroting 2019 en de meerjarenbegroting, en

verwerkt zijn in de begroting 2020. Met deze begrotingswijzigingen is o.a. de ambtelijke capaciteit

versterkt binnen het sociaal domein en specifiek het sociaal plein. Om de dienstverlening en

ondersteuning van het sociaal domein te versterken én de beweging ‘meer naar de wijken toe’ mogelijk

te maken. Met deze ‘meer naar de wijken toe’ beweging wordt beoogd om aan de voorkant van

problemen en zorgvragen te komen, teneinde vroegtijdiger ondersteuning en begeleiding te kunnen

geven, om zo dure en complexe zorg te kunnen voorkomen. Meer preventief en minder curatief werken.

Een mooi uitgangspunt. Hiervoor heeft de raad in de laatste jaren ook diverse besluiten genomen.

Versterking van het welzijnswerk, uitbreiding van het jongerenwerk zijn daar voorbeelden van. Een sterk

sociaal plein heeft een sterke uitvoering in de wijken nodig. Voor deze beweging naar de wijken toe een

kans van slagen hebben, is investeren in de uitvoering in de wijken ook nodig. om te voorkomen dat er

wachtlijsten voor activiteiten zoals bijvoorbeeld het maatschappelijk werk, of de koffieochtenden voor

dementerenden, ontstaan. Belangrijk is ook om de mantelzorgers en vrijwilligers goed te ondersteunen.

De sociale basisstructuur in de wijken moet op orde zijn.

In deze beweging naar de wijken is een sterke welzijnspartner (of partners) onmisbaar. Niet alleen voor

de kennis van en over de wijken en de invulling van de sociale basisstructuur maar ook als partner om

deze manier van werken succesvol te kunnen maken.

Bij de behandeling van de kadernota en later de gezamenlijke commissie begrotingscommissie hebben

wij gesproken over de taakstelling die aan alle gesubsidieerde instellingen wordt opgelegd door hun

subsidies niet te indexeren, ondanks dat deze organisaties te maken hebben met een autonome

kostenstijging. Nu wordt wel de eigen gemeentelijke Organisatie geïndiceerd. Dit leidt tot steeds grotere

verschillen. Stel een Organisatie ontvangt nu 1 miljoen subsidie, dan zou een gebruikelijke indexatie

(2.5%) leiden tot een subsidie van 1,025.000,- . Voor de gemeentelijke Organisatie wordt deze 1 miljoen

wordt dan in het nieuwe jaar 1,060.000,- (6%). Het verschil wordt in de loop van de jaren steeds groter

(zie de grafiek). Hoe leggen we dit uit in de regio, waar veelal dezelfde organisaties werken en deze door

de andere regio gemeenten wel worden geïndexeerd, met gemiddeld 2,5%.
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M19/136Motie Subsidie-indexatie

De gemeenteraad van Hilversum, bijeen op 13 november 2019 over de Begroting 2020,

overwegende dat:
— de gemeente als staand beleid heeft subsidies niet automatisch te indexeren;
— de gemeente in het gemeentefonds loon- en prijscompensatie krijgt, ook voor diverse

sectoren waarmee zij (subsidie)relaties onderhoudt;
— de gemeente voor haar eigen werkzaamheden de loon- en prijsstijgingen doorvoert op alle

onderdelen van de begroting;
— de algemene kostenontwikkeling van gesubsidieerde organisaties, evenals van de

gemeente zelf, voorzienbaar en kwantificeerbaar is;
— het staande beleid het risico in zich draagt dat budgettaire knelpunten van de gemeente af

worden gewenteld op maatschappelijke partners (relatie tussen financiële middelen en
doelen wordt verzwakt, kaasschaaf effect, etc.); dan wel, wij dezelfde prestaties
verwachten voor een (relatief) lager budget;

— gebleken is dat het beleid om niet automatisch te indexeren in tijden van hoog conjunctuur
tot budgettaire problemen bij maatschappelijke partners kan leiden;

voorts overwegende dat:
— gesubsidieerde organisaties zelf de verantwoordelijke dragen voor hun bedrijfsvoering;
— hieronder ook valt, het op een verstandige manier inspelen op veranderingen in opdracht,

taken, maatschappelijke omstandigheden en budgetten (enz.);
— subsidies kunnen wijzigen, maar dat daarbij altijd een relatie met de verwachte prestaties in

ogenschouw moet worden genomen;
— indexatie geen uitgangspunt hoeft te zijn, maar compensatie voor algemene

kostenontwikkeling redelijk en billijk is;

verzoekt het college
— het huidige subsidie-indexatie beleid te heroverwegen en hierover in het le kwartaal van

2020 in gesprek te gaan met de Raad;

en gaat ve tot de orde van de dag.

D66 rsum

/7

Hein aarsma

M19/,G

v
T Z c’ c

ct


